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Zápis z 1. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2024 

 
Datum a místo konání: 

 
14. února 2024 ve Spomyšli, společenský sál hasičského domu, čp. 133 

Přítomni: Jarmila Wolfová, Ondřej Novák , Kateřina Černá, Barbora Horáčková,  
Nepřítomen, omluven: Robert Ludwig, Petr Horáček, Ivana Kumprichtová 
Nepřítomen, neomluven: - 
Ověřovatelé: Babora Horáčková,Ondřej Novák 
Zapisovatel: Kateřina Černá 

 
 

 Téma / jednání – rozhodnutí 

1. Zahájení 
 

Starostka obce Jarmila Wolfová přivítala přítomné zastupitele obce (ZO) a přítomné občany a zahájila 
zasedání zastupitelů obce (dále ZZO) s konstatováním, že při zahájení zasedání jsou přítomni 4 zastupitelé 
ze sedmi zvolených. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zapisovatelem zápisu z dnešního ZZO byla 
navržena zastupitelka paní Kateřina Černá. 
 

Za ověřovatele zápisu z dnešního ZZO navrhla zvolit zastupitele Barboru Horáčkovou a místostarostu 
Ondřeje Nováka. 
 
 

 

• V úvodu starostka navrhla jako doplňující bod „Schválení přesunu částky 3 000 000 Kč z BÚ obce 

Spomyšl vedeného u KB na termínovaný vklad obce Spomyšl vedený u KB“ 

•  Jako další doplňující bod navrhla starostka „Schválení Strategického rozvojového plánu obce 

Spomyšl“ 

Otázala se, zda má někdo z přítomných zastupitelů další doplňující bod k programu, který je nedílnou 
součástí zápisu.  
Starostka konstatovala, že zápis z předchozího zasedání zastupitelstva ze dne 13.12.2023 obce byl ověřen 
bez výhrad a vč. příloh je v tištěné formě k dispozici k nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu Spomyšl. 
 

Starostka obce dala hlasovat o programu zasedání zastupitelstva. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje program ZZO. 
 
Starostka dala hlasovat o navržených ověřovatelích. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje za ověřovatele zápisu slečnu Barboru Horáčkovou a pana Ondřeje Nováka. 
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2. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
 
Starostka obce konstatovala, že ze zápisu z minulého ZZO nevyplynuly žádné úkoly.  

 

ZO bere informaci na vědomí. 
 

3. Majetkoprávní vypořádání pozemků zastavěných tělesem dráhy 

 
Starostka předložila zastupitelstvu žádost o majetkoprávní vypořádání pozemků zastavěných tělesem 
dráhy, kterou zaslala v zastoupení státní organizace Správy železnic společnost SUDOP PRAHA. Jedná se o 
část pozemku parc. č.450, část pozemku parc.č. 503, část pozemku č.parc. 504/13, část pozemku parc.č. 
505/10 a poz.č.parc. 505/22, k.ú Spomyšl ve vlastnictví obce Spomyšl. Součástí žádosti byly přiloženy 
kupní smlouvy. 
 
Starostka navrhla s žádostí o majetkoprávní vypořádání pozemků zastavěných tělesem dráhy nesouhlasit 
a odpovědět společnosti SUDOP Praha, která zastupuje na základě plné moci organizaci Správa železnic, 
aby navrhli směnu za uvedené pozemky.  
   
Starostka dala hlasovat o návrhu nesouhlasit s prodejem pozemků ve vlastnictví obce Spomyšl konkrétně 

část pozemku parc. č.450, část pozemku parc.č. 503, část pozemku č.parc. 504/13, část pozemku parc.č. 

505/10 a poz.č.parc. 505/22, k.ú Spomyšl a navrhnout společnosti SUDOP Praha, která zastupuje na 

základě plné moci organizaci Správa železnic, aby navrhli směnu za uvedené pozemky. 

 
Hlasování: 
Pro:  4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Přijato usnesení: ZO souhlasí s návrhem starostky, a to nesouhlasit s prodejem pozemků ve vlastnictví obce 

Spomyšl konkrétně část pozemku parc. č.450, část pozemku parc.č. 503, část pozemku č.parc. 504/13, část 

pozemku parc.č. 505/10 a poz.č.parc. 505/22, k.ú Spomyšl a navrhnout společnosti SUDOP Praha, která 

zastupuje na základě plné moci organizaci Správa železnic, aby navrhli směnu za uvedené pozemky. 

 

  

4. Finanční prostředky pro poskytování dotací z rozpočtu obce Spomyšl  
 
Zastupitelka Kateřina Černá předložila zastupitelstvu ke schválení návrh vyčlenit pro rok 2024 finanční 
částku z rozpočtu obce Spomyšl, jako poskytnutí podpory – dotace pro Spolky a zájmová sdružení působící 
na území obce Spomyšl.   
Navrhla vyčlenit z rozpočtu obce částku 200 000,- Kč.  
 
Starostka dala hlasovat o schválení schválení návrhu vyčlenit pro rok 2024 finanční částku z rozpočtu obce 
Spomyšl, jako poskytnutí podpory – dotace pro Spolky a zájmová sdružení působící na území obce 
Spomyšl ve výši 200 000 Kč 
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Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje vyčlenit pro rok 2024 finanční částku z rozpočtu obce Spomyšl, jako 
poskytnutí podpory – dotace pro Spolky a zájmová sdružení působící na území obce Spomyšl ve výši 
200 000 Kč 

 
 

5. Rozpočtové opatření 2023, 2024 

 
Starostka předložila na vědomí RO č.9.  
Jedná se o poslední RO v roce 2023, schválené dne 30.12.2023.  
 
Předkládám zastupitelstvu na vědomí RO č.1. které se týká dotace na veřejnou správu 
 
 

Všichni zastupitelé berou na vědomí RO č.9 a RO č.1 
 

 

6. Výsledky inventarizace 2023  
 
Starostka obce předložila zastupitelstvu výsledky inventarizace. Plán inventur na rok 2023 byl vydán 
starostkou obce dne 13.11.2023. Inventarizace byla zahájena 08.01.2024 a ukončena 26.01.2024. 
Inventura byla provedena v souladu s ustanoveními zákona o účetnictví č. 563/1991 Sb. a směrnicí pro 
provedení inventarizace. Veškerý majetek a závazky jsou uvedeny v inventarizačních soupisech. Při 
inventarizaci nebyly zjištěny rozdíly, evidence je řádně dodržována a opatření k odstranění nebyla 
uložena.   
 
                      Všichni přítomní zastupitelé berou výsledek inventarizace 2023 na vědomí 
 
 

 
7. Příspěvek pro MŠ Horní Beřkovice 

 
Starostka obce předložila zastupitelstvu ke schválení žádost o finanční příspěvek MŠ Horní Beřkovice, 
který by byl použit na nákup nových matrací pro děti. Finanční příspěvek, o který je naše obec požádána 
činí 4000 Kč s ohledem na skutečnost, že MŠ navštěvují dvě děti z naší obce. 
 
Starostka dala hlasovat o schválení žádosti o finanční příspěvek MŠ Horní Beřkovice, který by byl použit na 
nákup nových matrací pro děti. Finanční příspěvek, o který je naše obec požádána činí 4000,- Kč 
s ohledem na skutečnost, že MŠ navštěvují dvě děti z naší obce. 
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Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Přijato usnesení: ZO schvalují poskytnutí finančního příspěvku 4000,- Kč pro MŠ Horní Beřkovice a pověřují 
starostku k sepsání darovací smlouvy 
 

8. Doplňující bod „Schválení přesunu částky 3 000 000 Kč z BÚ vedeného u KB na  termínovaný vklad obce 

Spomyšl vedený u KB“ 

Starostka Jarmila Wolfová předložila zastupitelstvu ke schválení návrh přesunu finančních prostředků ve 
výši 3 miliony korun z běžného účtu obce Spomyšl vedeného u KB na termínovaný vkladu obce Spomyšl 
vedený u KB. Konstatovala, že k dnešnímu dni je na běžném účtu obce Spomyšl vedeného u Komerční 
banky částka 9 527 41,52 Kč.  
Dne 15.února 2023 byla uzavřena smlouva o termínovaném vkladu a na tento termínovaný vklad byla 
přesunuta z BÚ obce Spomyšl částka 5 milionů. Vklad byl úročen formou indexové sazby která se odvíjí od 
výše 3M PRIBORU dle pravidel ČNB. Sdělila zastupitelstvu, že úročením finančních prostředků na 
termínovaném vkladu obec získala za loňský rok částku 178 500 Kč. 
Nyní by byl vklad navrhován opět se splatností 3 měsíce s automatickým obnovením, tedy po 3 měsících 
dojde k přecenění sazby dle aktuální výše 3M PRIBORU. 
 
Starostka dala hlasovat o schválení výše finančních prostředků, které budou převedeny z běžného účtu 
obce Spomyšl vedeného u KB na termínovaný vklad obce Spomyšl vedený u Komerční banky ve výši  
3 milionů korun. 
 
Hlasování: 
Pro: 3 
Proti: 0 
Zdržel se: 1, Barbora Horáčková 
 
Přijato usnesení: ZO souhlasí s přesunem finančních prostředků z běžného účtu obce Spomyšl vedeného u 
KB na termínovaný vklad obce Spomyšl vedený u KB ve výši 3 milionů korun a pověřují starostku 
k provedení finanční transakce. 

 
 

9. Doplňující bod „Strategický plán rozvoje obce Spomyšl“ 

 
Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení Strategický rozvojový plán obce Spomyšl, který je 
základním programovacím a koncepčním dokumentem prostřednictvím něhož obec plánuje realizaci 
svých budoucích aktivit v oblasti rozvoje. Ke Strategickému plánu obce je posléze přihlíženo při plánování 
investic a sestavování rozpočtu obce. Prostřednictvím tohoto Strategického rozvojového plánu obce je 
umožněno obci naplňovat vizi obce a přispěje k vylepšení koordinace plánovaných aktivit v obci. Existence 
Strategického plánu obce je také důležitým a vyžadovaným dokumentem, který je nutno předložit 
v případě žádostí o dotační tituly.   
 
Starostka dala hlasovat o schválení Strategického rozvojového plánu obce Spomyšl 
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Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

 
Přijato usnesení: ZO schvaluje Strategický rozvojový plán obce Spomyšl. Strategický plán rozvoje obce 

Spomyšl je nedílnou součástí tohoto zápisu. 

10. Usnesení 
 
Starostka obce konstatovala, že jednotlivé body programu zasedání byly schváleny zastupiteli obce při 
jejich projednávání. 

 

11. Diskuze 
 
Paní XY se dotázala o jaké pozemky se konkrétně jedná v bodě 3. programu jednání zastupitelstva 
„Majetkoprávní vypořádání pozemků zastavěných tělesem dráhy“. Bylo jí sděleno, že jde o pozemky těsně 
sousedící s drahou od podjezdu směr podchod do Vraňan. 
 
Paní XY se zeptala jak jsme pokročili s dopravou. Starostka odpověděla, že zastupitelé se interně shodli 
tento bod znovu neotevírat. 
 
Paní XY sdělila, že si prošla smlouvu na stočné a dotázala se jak se budou řešit budoucí neplatiči. Starostka 
jí sdělila, že toto bude obec řešit až k tomu dojde. Paní XY uvedla, že chce, aby bylo v zápise uvedeno, jak 
bude obec postupovat v případě neplatičů za stočné a že chce vedět rozhodnutí do příštího ZZO. Paní 
Černá doplnila starostku, že smlouvy na stočné jsou nově na majitele nemovitosti, tedy závisí to také na 
tom, zda majitel podepíše novou smlouvu na stočné. 
 
Paní XY se dotázala jaký účel má chodníček za Antikem (následně bylo vysvětleno, že jde o prostor 
k posezení ohraničený tůjemi), že tam nikdy nikoho neviděla. Pan místostarosta jí odpověděl, že na tomto 
místě byla lavička a prostor k sezení jíž historicky……. Následovala debata mezi p. XY a p. XY. 
 
 

12. Závěr 
 
Starostka poděkovala všem přítomným a ukončila ZZO 
 
 
 
 

 Přílohy ZZO 
Prezenční listina  
Program ZZO  
Rozpočtové opatření 
Strategický rozvojový plán obce Spomyšl 
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Zkratky, vysvětlivky:  
ZO - zastupitelé obce    
ZZO - zasedání zastupitelstva obce 
OÚ – obecní úřad 
 
 
 
Podpis starostky …………………………………………………….  Razítko obce: 
 
 
Podpis ověřovatelů …………………………………………………. 
 
 
Podpis zapisovatele ……………………………………………….. 
 
 
Ve Spomyšli dne: 

 
14.02.2024 

 


